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内容概要

“众所周之，英语阅读是提高英语能力的有效途径。
但你是否发现自己没有时间完整地读完一本英文名著？
是否有很多双语读物让你昏昏欲睡？
是否当你想放松心情的时候却找不到一本合适的案头书？
本书并非启蒙英语读物，而是一本快乐小书，专为您的这一需求而设计。
”　　本书读者对象：想要以轻松愉快的心情读书、学英语的读者；想要为枯燥的英语学习找到一些
调味剂的读者；想要在阅读英语的同时增加知识的读者。
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章节摘录

　　watched it limp away to a nearby shack known to be the home of anold woman suspected of being a witch
．By the light of a window thefather and son saw that the small creature was，in fact．a black cat．　　The next
day，the old woman appeared in town with a bruised face．　　bandaged arm，and a limp．This led the
townspeople to conclude thatthe black cat had actually been the old woman，transformed，out for anightly prow
．Thereafter，all of the woes that befell the father and sonwere said to be a direct result of the witch crossing their
path on thatdark night in the form of a black cat．This led people to suspect all black cats of being SOme form of
evil in disguise and of being bearers of extremely bad Luck．
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